
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 20. marts 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 178
Om ændret anvendelse af ikke indløst pant.
Af miljøministeren (Ida Auken)

Spørgsmål 8
Hvorfor vælger regeringen at øge afgiften på pant, samtidigt med at man øn-
sker at reducere emballageudgiften på andre områder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Vivi Kier (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Vivi.Kier@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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